

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK Date: 22-12-2024 11:49:37 AM Subject: Annual report</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: AM 11:49:37 2024-12-22 الموضوع: التقرير السنوي</p>
<p>Reference to the annual report for the year 2023 we inform you of the following:</p> <p>An introductory profile for Mr. Abd Al-Rahim Al Hazaymeh resigning board member during 2023</p> <p>Abd Al-Rahim Al Hazaymeh / Independent</p> <p>Deputy Chairman of the Board of Directors</p> <p>Representative of: Orphans Funds Development Foundation</p> <p>Date of joining the Board: 07 / 05 / 2020 Date of Birth: 1/6/1969</p> <p>Educational qualification: •BA in Jurisprudence and Legislation / Economics and Statistics from the University of Jordan, 1992.</p> <p>Professional experience and membership:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Director General of the Orphans Funds Development Foundation from 02 / 03 / 2020 till this date. •Assistant Director General of the Orphans Funds Development Foundation 2017 Irbid Branch Manager for the Orphans Funds Development Foundation 2008 Head of the Investment Department at the Orphans Funds Development Foundation 1995 Appointed To the Orphans Funds Development Foundation in 1992. 	<p>بالإشارة الى التقرير السنوي 2023 نحيطكم علم بما يلي :</p> <p>النبذة التعريفية عن السيد عبد الرحيم محمد علي الهزايمة عضو مجلس الإدارة المستقيل خلال عام 2023</p> <p>عبد الرحيم محمد علي الهزايمة / مستقل نائب رئيس مجلس الإدارة</p> <p>ممثلا عن: مؤسسة تنمية أموال الأيتام تاريخ الانضمام للمجلس: 2020/5/7 تاريخ الميلاد: 1969/6/1</p> <p>المؤهلات العلمية: بكالوريوس فقه وتشريع/ اقتصاد واحصاء من الجامعة الأردنية عام 1992</p> <p>خبرات العملية والعضويات: مدير عام مؤسسة تنمية أموال الأيتام من تاريخ 2020/3/2 وما زال</p> <p>مساعد مدير عام مؤسسة تنمية أموال الأيتام 2017 مدير فرع أيتام اربد 2008 رئيس قسم الاستثمار في مؤسسة تنمية أموال الأيتام 1995 تعين في ملاك مؤسسة تنمية أموال الأيتام 1992</p>
<p>17-12-2024</p>	<p>17-12-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sara isam salah el deen abaza</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sara isam salah el deen abaza</p>